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میهمانان ورزشی پدافند هوایی اهواز

علی ظهوریان سرمربی تیم رعد اهواز از حضور مربی 
معروف اســتان گیلان اقای سعید اسلامی بازیکن 
اسبق لیگ برتر  در فوتسال و مدیر مجموعه ورزشی 
کارگران شــهر رشــت و بازیکنان آینده دار فوتبال 
گیلان راستین اسلامی بازیکن تیم پارسه رشت در 
لیگ برتر استان گیلان  و علی اسلامی بازیکن تیم 
کاردوســت در لیگ برتر استان گیلان  در تیم رعد 
اهواز در تعطیلات نوروز خبر داد ، اقایان اسلامی چند 
جلسه در  تمرینات تیم رعد شرکت کردند و تیم رعد 

نیز استقبال خوبی از انان به عمل اورد.

گلایه خلیل سواری مدیرعامل 
پرسپولیس خوزستان

متاسفانه نگاه هیات فوتبال استان نسبت به رشته 
فوتسال نگاه فقیرانه ای هستش باید توجه بیشتری 
داشته باشند و کنار رفتن باشگاه حفاری و شرکت 
گاز خوزســتان ونفت اهواز از تیمداری که از لحاظ 
امکانات ســخت افزاری موقعیت خوبی داشــتند  
بزرگترین ضربه به فوتســال اســتان بوده .اهواز از 
لحاظ بازیکن خالی شده .اکثریت بازیکنان فوتسال 
جذب شرکت توسعه نیشکر استان شدند که فعالیت 
آنها فقط در حد مسابقات گارگری هستش واجازه 
فعالیت باشــگاهی به بچه ها داده نمیشه .که این 
مشکل سبب فقر فوتسال شده. باشگاه پرسپولیس 
خوزستان که قدیمی ترین باشگاه در رشته فوتسال 
اســتان بوده بعلت عدم حمایت مسئولین استانی 
بخاطر حضور نداشتن در یک بازی از مسابقات لیگ 
یک  کنار گذاشته شد که این مایه تأسف هستش 
.آیین نامه مسابقات نه به هیات فوتبال ونه به باشگاه 
ما ابلاغ شده .متاسفانه  افراد دلسوز در استان نداریم 
که حمایت کنند فوتبال و فوتسال در استان ما رو به 

نابودی هستش.

امتیاز خلیج فارس ماهشهر واگذار شد
بیژن خدادادوند

امتیاز تیم فوتبال خلیج فارس ماهشهر که به صورت 
قرضی از استان بوشهر گرفته شده بود بنا به دلایل 
نامعلومی و در نیم فصل به تیم شاهین بندر عامری 
از استان بوشهر واگذار شد این هم از عجایب فوتبال 
ایران ست هر دم از این باغ بری می رسد ، تازه تر از 

تازه تری می رسد.

باید دید کمالوند  از بحران ها عبور 
می کند یا در پیک شکست ها می ماند

ایسنا/خوزســتان یک مربی فوتبال گفت: پیروز 
شــدن صنعت نفت مقابل سپاهان با ۱۰ بازیکن 
نشــان از انگیزه و اتحاد بازیکنان برای رسیدن 
به این مهم بود.عبدالرضا شاه غریب در گفت وگو 
با ایســنا در خصوص پیروزی نفت آبادان مقابل 
ســپاهان، اظهار کرد: پیروزی باارزشــی مقابل 
سپاهان به دست آمد. فکر می کنم آمدن کمالوند 
به صنعت نفت شــوک خوبی بــه این تیم بود و 
پیش از این هم گفته بودم که نفت نیازمند یک 
کادر فنی باتجربه اســت که عبور از بحران ها را 
تجربه کرده باشد. وی ادامه داد: آنچه در خصوص 
بازی شــب گذشــته برای من جالب بود بحث 
روحی روانــی بازیکنان صنعت نفت بود و کاملًا 
شوک روانی به آنها مشــخص بود و تیم انگیزه 
و شــرایط لازم را برای بردن داشت. البته نقاط 
ضعفی هم وجود داشت اما نمی خواهم شیرینی 
این برد را با عنوان کردن ضعف های فنی از بین 
ببرم. در هر صورت تغییرات تاکتیکی، تغییرات 
بازیکنــان و کادر فنی کمک کرد که شــرایط 
صنعت نفت تغییر کند. این پیشکسوت فوتبال 
تأکید کرد: نباید یادمان برود که سپاهان یکی از 
بهترین خط حمله های لیگ برتر را دارد. این تیم 
از سه مهاجم تراز اول بهره می برد که حتی دیروز 
هم از شانس گلزنی برخوردار بودند که با خوش 
شانسی صنعت نفت و هوادارانش این توپ ها وارد 
دروازه نشــدند. ضمن اینکه پیروز شدن صنعت 
نفت با ۱۰ بازیکن نشان از انگیزه و اتحاد بازیکنان 
برای رسیدن به این مهم بود. البته این برد نباید 
صنعت نفت را از ضعف هایی که دارد دور کند و 
باید بتواند بــا رفع نقاط ضعف در ادامه به نتایج 
مطلوب تری دســت پیدا کند. این برد باید تأثیر 
خود را بگذارد و اجازه ندهد صنعت نفت به بیراهه 
برود. بیراهه رفتن همان اســت که صنعت نفت 

فکر کند خیلی قوی است.

غم انگیزترین  ورژن  رضا دهدار
ایسنا/خوزســتان وزنه بردار دســته ۱۰۲ کیلوگــرم ایران در 
آخرین گزینشــی المپیک پاریس ناکام بود، اشک های او پس 
از این ناکامی، غم انگیزترین ورژن دهدار در چند ســال اخیر 
را نشان داد.مسابقات وزنه برداری جام جهانی تایلند در دسته 
۱۰۲ کیلوگرم روز گذشــته برگزار شد و رضا دهدار وزنه بردار 
خوزستانی تیم ملی برای کسب سهمیه المپیک به روی تخته 
رفت. او که از نظر روحیه و بدنی در بهترین شرایط ممکن بود، 
در آخریــن حرکت یک ضرب خود، وزنه ۱۷۹ کیلوگرم را که 
پیش از این اصلا در تمرینات به ثبت نرســانده بود، بالای سر 
بــرد. وزنه ای که همه را برای ثبت رکــورد لازم در دوضرب و 
کسب سومین سهمیه ایران در المپیک پاریس امیدوار کرد.به 
گزارش ایســنا، اما برخلاف انتظارات، دهدار در دو ضرب فقط 
توانست در حرکت اول، وزنه ۲۰۸ کیلوگرم را بالای سر برد و 
در حرکت دوم و سوم در مهار وزنه ۲۱۴ کیلوگرم ناکام ماند تا 

این مهم آب سردی بر سر وزنه برداری ایران باشد.
 دهدار در روزها و ماه هایی که در بهترین شرایط ممکن بود و 
ارتقاء رکوردش دریک ضرب مســابقات تایلند نیز گویای این 
مهم بود، در عین ناباوری المپیک را از دســت داد. او در حالی 
کــه ۲۵ بهمن ماه ۱۴۰۲ در یک ضــرب ۱۷۰ و در دوضرب 
۲۱۰ کیلوگرم را بالای ســر برده بود، پیش از اعزام به تایلند 
نیــز در اردوی تهران در یک ضرب ۱۷۷ و در دوضرب ۲۲۰ را 
ثبت کرد تا این رکوردها نشان دهد او در شرایط بدنی و روحی 
خوبی قرار دارد، رکوردهایی که امیدهای وزنه برداری ایران را 
برای قطعی کردن سومین سهمیه در المپیک پاریس بیشتر 

کرده بود ولی سهمیه با ناکامی او در تایلند از دست رفت.
در ادامه گذری داریم بر اظهاراتی که از روز گذشته تاکنون در 
خصوص نرســیدن رضا دهدار به المپیک پاریس مطرح شده 

است:
نواب نصیرشلال سرمربی تیم ملی وزنه برداری نیز با بیان این 
که من قبلا هم گفته بودم شــرایط دهدار در رنکینگ خوب 
نیســت، عنوان کرد: »فکر می کردم او بتواند حتی وزنه ۲۲۰ 
کیلوگــرم را هم بزند چون در تمرینات ایــن وزنه را زده بود 
و شــرایط بدنی او خیلی خوب بود.«سجاد انوشیروانی رییس 
فدراســیون نیز که از ناکامی دهدار به شــدت ناراحت است، 
خاطر نشــان کرد: »واقعا دلم سوخت که رضا دهدار نتوانست 
سهمیه المپیک بگیرد. خیلی دوست داشتم سهمیه المپیک 
بگیرد و به این سهمیه نیاز داشت. می توانست مدال المپیک را 
در ویترین افتخاراتش قرار دهد. در این چند ماه خیلی خوب 
تمرین کرد. روزهای پایانی اردو و پیش از اعزام به جام جهانی 
تایلند هم که او را دیدم، بدنش خیلی آماده بود. در یک ضرب 
هــم خیلی خوب کار کرد اما واقعــا نمی دانم در دوضرب چه 
اتفاقی افتاد که نتوانســت دو بار وزنــه ۲۱۴ کیلوگرم را بزند. 
فکر می کردم با توجه به شــرایط بدنی که داشت، در این جام  
جهانی وزنه ۲۲۰ کیلوگرم را بزند اما به نظرم قسمت نبود.«بعد 
از ناکامی دهدار در کسب سهمیه، محسن بهمنی مربی او در 
شهر رامهرمز به ایسنا، گفت: »رضا بدنش خوب بود و واقعا حق 
او رســیدن به المپیک بود اما نشد و باید با او صحبت کرد تا 
ببینیم علت این که نتوانست وزنه ۲۱۴ کیلوگرمی را ثبت کند، 
چه بود.«خیلی از کارشناسان و پیشکسوتان وزنه برداری نیز 
با ابراز تاســف نسبت به جا ماندن دهدار از المپیک و از دست 
رفتن سومین ســهمیه ایران در پاریس، دلایل مختلفی را در 
نرسیدن دهدار به المپیک عنوان کرده اند، از انتخاب نامناسب 
وزنه برای اولین حرکت دهدار تا اعزام نشــدن این وزنه بردار 
به رقابت های قهرمانی آســیا که یکی دیگر از گزینشی های 
المپیک بود و حضور در آن جا می توانست دهدار را در تایلند 

به لبه تیغ نبرد.
دهدار به تایلند رفته بود تا کار را تمام کند، نه این که از کاروان 
المپیکی ایران جا بماند؛ بعد از این ناکامی تصاویر و ویدئویی 
از شــدت ناراحتی این وزنه بردار منتشر شــد. تصاویری که 
غم انگیزترین مدل رضا دهدار در ســال های فعالیت او در این 
رشته بوده است. او پس از نرسیدن به المپیک در حالی که به 
شــدت اشک می ریخت دائما با خود تکرار می کرد »نمی توانم 
بــاور کنم«اما نکته حائز اهمیت این بود که دهدار همان طور 
کــه پیش از این گفته بود، در تایلند با غیرت و با تعصب وزنه 
زد و درد و فشــاری که او در آرنج خود پس از ثبت وزنه ۱۷۹ 
کیلوگرم متحمل شد، گویای همین موضوع است. اما در نهایت 

دهدار نتوانست به آرزوی کودکی اش برسد.

آل نعمه: فولاد به دنبال ارتقای جایگاه خود در 
جدول رده بندی است

مربی فولاد خوزستان گفت: در ۲ بازی اخیر که با حضور آقای 
ویســی انجام شــد، تیم فولاد از خود نمایش خوبی ارائه داد و 
همین نشان می دهد روند خوبی را در پیش داریم و به وضعیتی 
رسیده ایم که می توانیم جایگاه مان را در جدول رده بندی ارتقا 
دهیم.به گزارش ایسنا، احمد آل نعمه در نشست خبری پیش از 
بازی شمس آذر قزوین و فولاد خوزستان که پنج شنبه شب ۲۳ 
فروردین برگزار شد در غیاب عبدالله ویسی که  به  دلیل اخراج 
در بازی پیش از حضور در نشســت محروم بود، اظهار کرد: ما 
به خوبی می دانیم فردا بازی مهمی با تیم شــمس آذر در پیش 
داریم، تیمی که این فصل نشان داد تیم سخت کوشی است که 
مربی جوان و خوبــی دارد.وی با بیان این که فولاد برای بازی 
با شــمس آذر برنامه و تدابیری دارد، بیان کرد: با وجود این که 
بــازی قبل یک بازی هجومی از خود به نمایش گذاشــتیم اما 
نتوانستیم نتیجه بگیریم با این حال در هفته ای که گذشت به 
خوبی تمرین کردیم و برای بازی فردا آماده هســتیم و به طور 
قطع برای پیروزی به میدان خواهیم رفت.مربی فولاد خوزستان 
در پاســخ به سوال خبرنگاران درباره وضعیت تیم فولاد، گفت: 
در ۲ بازی اخیر که با حضور آقای ویسی انجام شد، تیم فولاد از 
خود نمایش خوبی ارائه داد و همین نشان می دهد روند خوبی را 
در پیش داریم و به وضعیتی رسیده ایم که می توانیم جایگاه مان 

را در جدول رده بندی ارتقاء دهیم.
وی در پاسخ به سوال خبرنگاران درباره وضعیت حضور بازیکنان، 
تصریح کرد: متأســفانه در بازی با شمس آذر چند بازیکن را به 
دلیل چهار اخطاره بودن نداریــم، ولی بازیکنان دیگری داریم 
که جوان هستند و می توانند جای بازیکنانی که حضور ندارند 

را پر کنند.

خبرخبر

ایسنا/خوزســتان یک پیشکســوت فوتبال 
خوزستان با بیان اینکه در فوتبال استان باید 
به رشد بازیکنان مستعد، کشف استعدادها و 
پرورش آنهــا پرداخت، گفت: اکنون مدارس 
فوتبال ما به محل کسب درآمد تبدیل شده اند. 
صفر علی جمالپــور در گفت وگو با خبرنگار 
ایســنا، اظهار کرد: دیگر خبری از فوتبال در 
خیابان های اهواز نیست و این یکی از دلایل 
بروز نیافتن اســتعدادها و افت باشــگاه های 
خوزســتانی در معرفــی بازیکنان ملی پوش 
اســت. از خیابان های اهواز که بگذریم، دیگر 
کمتر شاهد آن بساط گل کوچک ها هستیم، 
گل کوچکی که در آن ۲۰ نفر روی آسفالت 
داغ و ســوزان یا در ســرمای استخوان سوز 
اهواز، با پای برهنه به دنبال توپ پلاستیکی 
چنــان می دویدند که گویی قرار اســت تیم 
برنده به جام  جهانــی راه یابد. وی ادامه داد: 
دیگــر خیابان های ۸ پادادشــهر، ۱۶ متری 
زیباشهر، آخر آسفالت، ۲۰ متری خروسیه، 
فرعی های امانیه، محوطه مدارس نیوســاید 
)شرکت نفت(، بلوار شــهرداری، خیان های 
لشــکرآباد و رفیش، سه راه فرودگاه، محوطه 
مســاجد حجت زیتون کارگری، ارشاد و ... 
ساکت شده اند. همسایه ها دیگر برای بچه ها 
خط و نشان نمی کشند، دیگر توپ پلاستیکی 
خریدارانی مانند کودکان ندارند. به دنبال آن 
اوضاع فوتبال ما هم بد شد، آیا ساکت شدن 
خیابان ها به ساکت شــدن ورزشگاه ها ربط 
ندارد؟ آیا ســاکت شدن کوچه و خیابان های 
اهواز به کمتر کشــف شدن فوتبالیست های 
مســتعد از دل آنها ارتباطی ندارد؟ به راستی 
اســتعدادهای فوتبال ما چه زمانی باید خود 
را دریابند؟مدیرعامل سابق باشگاه استقلال 
خوزستان گفت: پرداختن به بازیکنان در حال 
رشد از ســال های دور در افکار مربیان خاک 
خورده دهه های گذشته بود و اکنون هم باید 
مربیان نسل جوان این مسیر پر پیچ و خم را 

طی کنند تا پرچم سازندگی را همچنان بالا 
نگه دارند. هر باشــگاهی باید آکادمی داشته 
باشــد. اگر در هلند باشگاه آژاکس همچنان 
در مسیر قدرت حرکت می کند این به خاطر 
داشــتن آن آکادمی معروف آژاکس اســت. 
همین آکادمی آژاکــس اکنون تغذیه کننده 
بیشتر تیم های جهان است. ما هم می توانیم 
چنین باشــیم، اما نیاز اســت در مسیر آن 
حرکت کنیــم.او ادامه داد: باید تفکر رشــد 
بازیکنان مستعد و کشف استعدادها و پرورش 
آنها را به کار گرفــت. اکنون مدارس فوتبال 
به محل کســب درآمد تبدیل شده اند و این 
تفکر باعث شــده تا از اصل سازندگی فاصله 
بگیریم. باشگاه های فولاد، صنعت نفت آبادان 
و استقلال خوزستان با راه اندازی آکادمی به 
اصل سازندگی توجه دارند، بخصوص باشگاه 
فولاد برایش مهم نیست که بازیکنان راه یافته 
به این آکادمی به لحاظ شــرایط زندگی در 
کدام نقطه زندگی می کنند. باید به استعداد 
بازیکنان توجه داشته باشند و این باشگاه های 
خوزستانی باید از بازیکنان بومی استفاده کنند 
و مصرف کنندگی را کنار بگذارند. به نظر شما 
باشگاه فولاد زمانی که کمتر از انگشتان یک 
دست بازیکن جوان بومی نداشت و از محمد 
امین حزباوی اســتفاده کــرد و به او میدان 

داد، ضرر کرد؟ میلیون ها تومان از ترانســفر 
شــدن حزباوی، سود به حساب باشگاه واریز 
شــد و حالا هم به شما اطمینان می دهم در 
فوتبال خوزستان، ده ها حزباوی وجود دارد، 
به شــرطی که آنها را کشف و حمایت کنیم. 
جمالپور بیان کرد: برای رفع مشکلات فوتبال 
باید مربیان کارکشــته و کاربلد را که دارای 
تجربیات زیادی هســتند، در مدارس فوتبال 
به کار گرفت. این کار در فوتبال ما به صورت 
جدی دنبال نمی شــود. از این  رو، زمانی که 
بازیکنان نونهال رشــد می کنند در مقاطع 
بالاتر با مشــکلات فنی مواجه می شوند که 
اجازه نمی دهد بازیکنان به درستی واقعیت های 
خود را به نمایــش بگذارند و در آکادمی های 
باشگاهی خوزســتان این موضوع مهم باید 
رعایت شود تا در آینده نزدیک این باشگاه ها 
ضمن اســتفاده از دست پرورده های خود، به 
یک قطب تبدیل شــوند. البتــه باید به این 
غنچه های استعداد که با لب های خندان خود 
هــزار آرزو و امید دارند، با تربیت و تمرینات 
مستمر آنها و امثال آنها بتوان آینده فوتبال 
خوزستان را بیمه کرد. او افزود: باید ظرفیت 
بازیکنان افزایش پیدا کند تا برای پیشــرفت 
تیم هر روز بجنگند. کار ســختی است، اما 
همه می دانند بچه های خوزســتان در همه 

رده های سنی برای رسیدن به آرزوهای شان 
می جنگند و بارها نشــان دادند جنگجوهای 
خستگی ناپذیری هستند. از مربیان تیم های 
بزرگسالان باشگاه های خوزستان هم انتظار 
می رود به این استعدادها توجه کنند و در کنار 
بازیکنان باتجربه به بازیکنان مستعد تیم های 
پایه فرصت ابراز وجود بدهند و بهتر است در 
ابتدای فصل و پیش از بستن قرارداد با مربیان 
تیم های بزرگسالان شرط کرد تا از بازیکنان 
جوان و آینده دار تیم های پایه بیشتر استفاده 
کنند.این پیشکسوت فوتبال اظهار کرد: جای 
یک تورنمنت بین المللی بــرای فوتبال پایه 
احساس می شــود. برگزاری چنین جام هایی 
در اهواز و چند شــهر استان خوزستان برای 
دیده شدن پدیده ها و کشف آنها یک ضرورت 
اســت و این رویا با یک برنامه ریزی صحیح و 
عزمی راسخ می تواند به واقعیت تبدیل شود. 
فوتبال دوســتان خوزســتانی پس از انقلاب 
حتما جام بین المللــی نخل طلایی را به یاد 
دارند. مســابقاتی که در اوائــل دهه ۷۰ هر 
سال در اســتان خوزستان و ورزشگاه تختی 
اهواز با حضور چند تیــم داخلی و خارجی، 
ملی و باشــگاهی برگزار می شــد و تاثیرات 
بســیار مثبتی نیز بر فوتبال گذاشــت.وی 
گفت: چند ســالی است این جام بین المللی 
برگزار نمی شود و علاقه مندان خوزستانی در 
حسرت برگزاری آن به سر می برند. آن زمان 
ریاســت هیأت فوتبال استان برعهده حمید 
ســالمی بود، البته در دوران حضور سیف الله 
دهکردی در هیأت فوتبال نیز شاهد برگزاری 
مسابقات بین المللی فوتبال پایه در شهرهای 
اهواز و آبادان بودیم که تیم هایی از کشورهای 
برزیل، ازبکستان، چین، تیم ملی جوانان ایران 
و ... حضور داشــتند؛ ولی در ۱۰ سال اخیر 
هیچ گونه برنامه ای برای اجرای یک تورنمنت 
داخلی برای رده ســنی پایه ای در خوزستان 

نبوده است.

مدارس فوتبال محل کسب درآمد شده اند 
 فوتبال خوزستان از اصل سازندگی فاصله گرفته است

تیم جوانان نفت مسجدســلیمان یکــی از تیم های خوب و 
ســازنده فوتبال کشــور ست که در لیگ کشــور هم خوش 
درخشیده و هم سازنده بوده ست و حضور ۸ بازیکن این تیم 
در تمرینات تیم ملی جوانان بیانگر این مهم ست و این مرهون 
استعدادیابی و کشف مربی سازنده ایی به نام مسلم بابادی ست 
از این رو همکار ما ) بیژن خدادادوند ( با این مربی ســازنده و 
مسجدسلیمانی گفتگویی ترتیب داده که از نگاه دیدگان زیبای 

تان می گذرد .

س : از جوانان نفت مسجدسلیمان چه خبر ؟ ◄

ج : حضور ۸ بازیکن نخبه و با اســتعداد به نام های: ابوالفضل 
نفری ، ابوالفضل بویری ، ارشــیا جلیلی ، ابوالفضل ولی پور ، 
ایلیا سیف آله شهنی ، ابوالفضل و ناصری ، امیر حسین حافظی 
و یونس منصوری در تســت گیری و تمرینات تیم ملی بیانگر 
توانمندی فوتبال مسجدسلیمان ست حتی اگر یک بازیکن از 
نفت مسجدســلیمان در تیم ملی جوانان باقی بماند خستگی 

چندین ساله را از تنم خارج می کند .

س : جوانان نفت تیم بومی ؟ ◄

ج : بله تیم جوانان نفت مسجدســلیمان کاملا بومی ست ما 
حتی ۳ بازیکن داریم که بنده فوتبال آنان را دیده و آنان را از 

روستا به جوانان نفت دعوت کردم بنده این نوید را به فوتبال 
محلات مسجدســلیمان ، لالی و اندیــکا میدهم تا به فوتبال 
محلات نیز سرکشی کرده و استعدادهای آنان را جذب نموده 
و این فرصت را به بازیکنان بومی می دهم تا در کشور شکوفا 
شوند . حضور بازیکنان محلات فوتبالخیز مسجدسلیمان یک 
برنامه برای آینده و اســتعداد یابی ســت ضمن اینکه پس از 
انقلاب در رده جوانان هیچگاه به این تعداد بازیکن با استعداد 
بــه تیم ملی جوانان دعوت نشــدند و برای اولین بار این مهم 

اتفاق افتاد .

س : آینده فوتبال مسجدسلیمان را چگونه می بینید ؟ ◄
ج : بــا حضــور ۸ بازیکن نخبه در تمرینــات تیم ملی آینده 
خوبی برای فوتبال مسجدســلیمان می بینم ضمن اینکه تیم 
بزرگسالان نفت مسجدسلیمان می توانند از این استعدادهای 
اســتفاده نمایند و آنان مــی توانند به راحتــی در تیم های 
بزرگسالان اســتقلال ، پرسپولیس ، سپاهان ، تراکتور ، ذوب 

آهن ، گل گهر ، فولاد و توپ بزنند .

س : از تیم بزرگسالان نفت مسجدسلیمان بگویید ؟ ◄
ج : این فصل با حضور مربیان بومی و شایسته مانند : ابراهیم 
اشــکش ، مجید باقری نیا و ......... این تیم نسبت به سال های 
گذشته عالی کار کرده و انشاا... اگر مشکل خاصی پیش نیاید 
این فصل به لیگ برتر صعود خواهد نمود البته نباید از حمایت 
هــای خوب مهنــدس روح اله بهمنی رئیس امــور ورزش و 
مدیرعامل نفت مسجدسلیمان به راحتی گذشت مدیری نمونه 

و توانمند و کاملا ورزشی و مشرف به فوتبال روز دنیا .

س : در پایان اگر صحبت خاصی دارید بیان بفرمایید ؟ ◄
ج : از مهندس روح اله بهمنی مدیرعامل توانمند باشگاه نفت 
مسجدســلیمان و دیگر مسئولان باشگاه نفت مسجدسلیمان 

صمیمانه تشکر و قدردانی می نمایم .

بابادی : بازیکنان جوانان نفت مسجدسلیمان می توانند راحت در استقلال و پرسپولیس توپ بزنند

حاج رحیم صفاریان سرمربی کاردان شاهین 
اهواز در دهه هفتاد و مربی منتخب خوزستان 
در دهــه ۶۰ یکی از مربیان خــوب فوتبال 
خوزســتان ست که مدتی ســت با تشکیل 
مدرســه فوتبال آبی دلان اهــواز در منطقه 
پاداش اهواز به کشف و استعداد یابی و آموزش 
بازیکنان پایه فوتبال اهواز مشغول ست حال 
اینکه این مربــی کاردان و با دانش می تواند 
در تیم های بزرگســالان فولاد خوزســتان و 
استقلال خوزســتان و نفت آبادان به عنوان 
مربی یا مدیر فنی به عبداله ویسی ، سیروس 
پورموسوی و فراز کمالوند کمک شایانی نماید

صفاریان مربی با دانش
حاج حمید باوی بحره مســعول ورزشی 
محــلات کلانشــهر اهــواز در ســنوات 
گذشته هم اکنون به عنوان رئیس کانون 
بازنشســتگان کلانشــهر اهواز  ، باوی ، 
کارون ، حمیدیه و سوســنگرد می باشد 
کــه دورادور پیگیر فوتبال خوزســتان و 
نتایج آن ســت این مدیر معتقد ست هر 
وقت مدیران باشگاه ها به فوتبال محلات 
بها دادند نتیجه گرفته اند و هر وقت دهن 
کجی کردند نتیجه نگرفته اند وی افزود : 
فوتبال خوزستان همیشه از فوتبال محلات 

استفاده کرده و نتیجه هم گرفته اند

باوی بحره و توجه به فوتبال محلات

بیژن خدادادوند
اولین مدال اور خوزســتانی در رشــته پــرورش اندام بود 
و عضو تیم ملی ، رفیق بی بدیل و دوســت داشــتنی که 
خصلت پهلوانیش همه را مجذب خود کرده بود ، لبخندی 
ملیح همیشه به لب داشــت و اغوشی باز برای دوستان و 
یاور ورزشــکاران جوان پرورش اندام کار ، با مرام و دوست 
داشتنی ، شوخ طبع و  جدی در کار ، رفیق رضا امیرانی ، 
غلام کرمانی ، فرزاد اهک پور ، حســین سیفی وند ، استاد 

شــمس ، مهدی زبیــدی و ....... دیگر ورزشــکارانی که از 
قلم انداخته ام ، صحبت از قاســم است ، قاسم حمیدی ، 
اولین مدال اور پرورش اندام خوزســتان ، مدتی بود بخاطر 
مشــکلاتی از او بی خبــر بودم وقتی از یکی از دوســتان 
مشــترک ) رضا نازیان ( پرورش اندام کار اهوازی سراغش 
را گرفتم سکوت کرد و چیزی نگفت ، جایی نگفتن بهتر از 
گفتن است ، سکوت اش عجیب و سنگین دوباره پرسیدم 
و دوباره ســکوت و برای بار سوم که گفت : قاسم حمیدی 

رفت پیش غلام ، زنده یاد غلام کرمانی ، در جا خشکم زد 
، زبانم سنگین شد و پاهایم سست سست ، دیگری چیزی 
نشنیدم قهرمان و پهلوان خوزستانی و دوست خوبم سالها 
رفتــه بود و من بی خبر از رفتن با مرام ترین پرورش اندام 
کار خوزستانی .در گذشــت پهلوان زنده یاد استاد اخلاق 
قاســم حمیدی را به جامعه ورزشی خوزستان و بخصوص 
به خانواده گرامی قاسم حمیدی تسلیت می گوییم روحش 

شاد و یادش گرامی باد

پهلوان خوزستانی رفت


